
Referat fra FAU-møte 

FAU-møte 29.02.2024 kl. 17:30-19.00 

Referent: Cecilie Marie Svendsen 

Tilstede: 

Ashton Ryan - Representant for 1. klasse 

Heidi Kvande - Kasserer og representant for 3. klasse 

Cecilie Marie Svendsen – Referent og representant for 4.klasse 

Mari Molaug Eriksen – Representant for 6.klasse 

Frida Vigeland - Leder og representant for 7. klasse 

Forfall: 

Kim Ødegård – Representant SFO 

Erik Kallekleiv - Representant for 2. klasse 

Hanne Bente Mittet - Nestleder og representant for 5. klasse 

 

Saksliste: 

Sak 1:  

7.klasse har en forespørsel angående forsinket start av skoledagen (for både lærere og 

elever), fredag 31.mai. Klassekontaktene ønsker å arrangere avslutningsball. Det skal vare fra 

12.00-16.00. Foreldrekontaktene ønsker også å booke musikkrommet fra torsdag 30.05 kl 

17.00 til fredag 31.05 kl. 18.00 

Anette kommer inn i møte og informerer om at dette kan være utfordrende for lærerne.  

Ball lar seg gjøre, elevene kan gjennomføre dette da de ikke har bundet tid. Men må ha full 

skoledag, men kan bruke skoledagen på å gjøre klart osv.  

 

Sak 2:  

Oppsummering av disko, hva var bra, hva må vi huske til neste gang: 

• Mer brus (var handlet inn 60 stk), spesielt den dagen hvor også foresatte var tilstede.  

• Rom til å spille spill var savnet. 

• Bør ha en liten aktivitet (Fiskedam, ansiktsmaling evt.) 

• Ansvaret skal legges til trinnets FAU representant.   

• FAU må være tilstede, samt 12 vokse må være tilstede når det er disko fra 4-6 trinn, 

ikke nødvendig med like mange når det er disko fra 1-3 klasse.  



• Vipps fungerer ikke på barnekonto, må tydeliggjøres at man må ha med kontanter.  

• Må ha med kakespader, kakene må komme ferdig oppkuttet, fordel om det er mer 

muffins og bakst i stedet for kake, da dette er enklere for barna å spise samt at det er 

enklere for de som står i kiosken. 

 

Sak 3: 

Forslag om en «introduskjon» til fremtidige fau-representanter. 

Denne vil utarbeides.  FAU vil være tilstede ved konstituering av nytt FAU, for å sikre en god 

overlevering.  

Sak 4:  

Hvem har tilgang til de ulike klassekontoene, og om det er riktig. 

Alle klasser må gi tilbakemelding til kasserer i FAU, om hvem som skal ha tilgang til 

klassekassen.  

Sak 5: 

Kommet spørsmål om det bare bussvakt for 1.klasse? I så fall hvorfor det.  

Rektor har svar på dette via e-post: Alle har mulighet for å «henge seg på», men det er først 

og fremst for å trygge 1.klasse det første året. Dette har tidligere vært oppe i FAU informerer 

rektor om.  

 

Eventuelt: 

• Det er tidligere sendt brev til Agder fylkeskommune angående trafikksituasjonen, svar 

fra AFK ligger vedlagt.   

• Når det kommer til bruk av FAU sine penger vil disse brukes til å støtte trivsel for hele 

skolen.  

 


